
  

 
 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 

Dato:  4/12-23 
Tidspunkt: kl. 19-21 
Mødeleder: Bestyrelsesforman-
den 
Referent: JS 

Deltagere: Svend Erik, Line, Jakob, Birgitte, Poul, Annette, Pia, Jan, 
Malene, Victoria, Karla, Lotte 
Skolen giver en let bespisning i anledning af julen 
Fraværende: Poul  
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på be-
slutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

Godkendt   

2. Opfølgning på referat (B) 
 
 

Ok  

3. Kort orientering (O) 
- Fra elevråd 

 
 
 
 
 
 

- Fra skoleledelsen 
 

 
 
 
 

- Fra formanden 
 
 
 
 

- Fra øvrige med-
lemmer 
 
 

- Elevtal: 436 
 

  
Elevrådet har holdt møde bl.a. omkring alternativer til 
byordningen. Input kan findes i referatet fra elevrådet. 
 
Elevrådet påpeger, at der kan opstå flere konflikter på 
skolen, hvis eleverne er på skolen uden mulighed for 
at gå i byen 
 
Juleklippedagen var en succes især i de små klasser. 
Juleafslutningen er i år mandag, den 18/12 med bl.a. 
kirkegang 
Skolen er udfordret af e-cigaretter, snus m.v. Der er et 
tæt samarbejde med PPR i den sammenhæng 
 
Drøftelse af fortsatte udfordringer omkring ”sikker sko-
levej”. Birgitte / Svend Erik sender den tidligere rap-
port til Lotte. Punktet tages op igen på kommende 
møde 
 
Ønske om drøftelse af hvordan vi kan undgå kollektiv 
afstraffelse 
 
 

 

4. Henvendelse fra forælder 
vedr. toiletter 
 

Skolebestyrelsen har fået en henvendelse vedrørende 
toiletterne på skolen 
 
Vi har igennem de seneste år fået renoveret samtlige 
toiletter rundt omkring på skolen, da kommunen har 
haft fokus på området 
 
Børn, der ikke tør gå på toilettet, skal selvfølgelig tale 
med deres lærer. Ellers henvender man sig som for-
ældre til Lotte 
 

Pia 



  

 
 

Birgitte tager punktet videre til FRO ift. at gå i dialog 
omkring kommende udbud af rengøringen 
 

5. Drøftelse af indstilling til 
ex. Novo Nordisk Under-
visningspris 
 

Det blev lidt presset til sidst, men skolebestyrelsen 
holder øje med, hvis vi fremover kan lave indstillinger 
ud fra de opstillede kriterier  

Svend Erik 

6. Færdiggørelse af byord-
ning 

- Bilag 
 

Punktet tages med på et kommende møde, da der 
fortsat er uenighed.  

Lotte 

7. Revidering af ordensregler 
- Bilag 

 

Tages med på kommende møde Lotte 

8. Økonomi (O/D) 
- Bilag: Budgetop-

følgning   
 

Tages med på kommende møde, men det ser godt ud  

9. Eventuelt (O) 
 
 

  

10. Kommende møder:  22/1, 26/2, 8/4, 13/5, 17/6 
Trafik, byordningen, revidering af ordensregler, øko-
nomi 

 

 


